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1. Valg af dirigent 
a. Valgt: Christian Haldrup 

Slået op den 29. marts 2023 på Facebook 

Kommentar til at indkaldelsen ikke er nået ud til alle 

Der bliver nævnt, at ikke alle har adgang til de digitale medier. Bestyrelsen vil gerne 
opfordre til, at personer der ikke har adgang, får sendt besked til bestyrelsen, så de er 
opmærksomme på at sende indkaldelsen på anden vis.  
Dirigenten har besluttede at generalforsamlingen er lovlig varslet. Bestyrelsen har en 
opgave med at få opsporet dem, som ikke har adgang til digitale medier 

  Stemmetæller: Anders Jørn Skriver og Poul Birkegaard 

2. Formandens beretning om foreningens tilstand og virksomhed i det forløbne år.  
a. Her indsættes beretning og der noteres kun bemærkningerne 

Anne, Benediktesvej:  Gammel amtsvej, ønsker om chikaner aht.  hastigheden – bestyrelsen 
tager det med til Kommunen. 
Viborgvej er bestyrelsen også opmærksom på  
 

Charlotte, Amandasvej 13:  
Vand på veje – flere steder – kan bestyrelsen gøre noget ved dette 

Ønske om at gelænder bliver forhøjet på trappet op til legepladsen 

 

Mogens Larsen: Forslag om selv at grave afvandingskanal over vejene  
 

Hans Jørgen på Annemariesvej: Kan man aflevere grene til Sankt Hans bål? Bestyrelsen vil 
gerne fravælge denne løsning for ikke at få fugtige grene. 
Bestyrelsen vil gerne fraråde at samle kvas i hegn aht. brandfælder. 
 

Kurt Løkke Nielsen, Mollysvej 8: Ønske om affaldsstande med hundeposer – dette vil 
bestyrelsen gerne frasige sig, for hvem skal fjerne skaldet. 
 

Karin; Elisesvej: Oplever at der er langt til Molokker. Kommer der flere Molokker? Der 
arbejdes på at der kommer Molokker ved Toilettet nede ved Gammel Amtsvej. Det er 
kystdirektoratiet, som tager tid om at behandle sagen.     
 

Freddi, Agathasvej 14: Store gule skilte op ved Molokker med opfordring til ikke at aflevere 
skrald, som ikke kan komme i Molokkerne.  

 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab.  
a. Her indsættes regnskab og der noteres kun bemærkninger 

Spørgsmål til ATP og Skat  
Regnskabet er godkendt 
Christian Halddrup: Man kan forhøje beløbet til vederlag til 3900,- pr år til bestyrelsen 



 

4. Indkomne sager/forslag/emner.  
a. Forslag vedr. bidrag til cykelsti 

Charlotte Birkegaard: Hvad er budgettet for cykelstien? Vil det batte noget at indbetale 500 
kr pr husstand ift. Budgettet?  
Per Blank: Talt med Kommunen – det vil ikke have nogen betydning for processen. 

 Ikke vedtaget. 

5. Fastsættelse af kontingent for det følgende år.  
Uændret kontingent 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og en suppleant.  
Bestyrelse: Kim Skårup Kristensen, Lars Kastbjerg, Elsebeth Thrysøe 

Suppleant: Hans Christian Rask 

 

7. Valg af 2 revisorer og en suppleant.  
a. Revisorer: Anders Jørn, Skriver Hanne Rasmussen 

b. Suppleant: Jørgen Slot 
 

8. Eventuelt. 
a. Jette Krog Jacobsen: Tunneller og vand – punktet er på bestyrelsens dagsorden og skal 

drøftes igen med kommunen. 
b. Information ift. Vinterbadning – ønsker om at få en sauna – der arbejdes på at søge penge 

til dette. Herefter skal der arbejdes med placering. 
c. Hanne fra Karensvej 6 – ønske om badebro – dette har bestyrelsen noteret. 
d. Merethe – rampen ved toilet bygget er for stejl til kørestol 
e. Per Flak – Oplysning om mider ift. hunde, der dels kommer fra mårhunde og  
f. Per Flak – Hastighed på vejen – forslag om fodgængerfelt 
g. Lars Kastbjerg – Hjertestarter – det er foreningens – skulle flyttes til molokkerne  
h. Lars Kastbjerg – planlægger en trappe mere ved Birgittesvej – 78.000 kr – der bliver 

tilkendegivet fra forsamlingen, at projektet gerne må sættes i gang. 


